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Hengelo, 9 december 2024 
 
Geacht college, 
 

In een artikel van de Tubantia van 23 november wordt er geschreven over een recent onderzoek van 

Follow the money over het bestrijdingsmiddel glyfosaat. Glyfosaat is een zeer krachtig 

bestrijdingsmiddel wat ook zeer effectief werkt. Naast de effectieve werking heeft het echter ook een 

aantal zeer negatieve werkingen. Glyfosaat bedreigt de biodiversiteit in de natuur. Glyfosaat wordt in 

direct verband gebracht met ziekten zoals kanker en Parkinson. Daarnaast vormt het een gevaar voor 

de kwaliteit van het water, ook ons drinkwater. De Gezondheidsraad heeft daarom in 2020 

geadviseerd nauwkeurig in kaart te brengen waar precies met glyfosaat wordt gespoten. Dit advies is 

tot op heden niet opgevolgd door het Rijk. Follow the money heeft dit onderzoek daarom met behulp 

van satellietbeelden gedaan en geconcludeerd dat 42.200 hectare in Nederland wordt bespoten, een 

oppervlakte drie keer zo groot als de gemeente Enschede. Uit deze gegevens blijkt ook dat er 669.000 

inwoners binnen 250 meter van een met glyfosaat bespoten akker woont. 

De SP Hengelo is geen voorstander van het gebruik van glyfosaat, ondanks dat we begrijpen dat er 

voor boeren weinig alternatieven zijn. Mede dankzij een te hoge intensiteit van akkerbouw gaat 

Nederland gebukt onder een deken van landbouwgif en kunnen we natuurgebieden en kinderen niet 

beschermen tegen deze middelen, aldus hoogleraar Violette Geisen. 

Vanuit de SP Hengelo zijn wij benieuwd of het college het met ons eens is dat wij als gemeente 

Hengelo er alles aan moeten doen om onze kinderen en onze mooie natuur te beschermen. Daarom 

de volgende vragen: 

▪ Heeft het college helder hoeveel oppervlakte wordt bespoten met glyfosaat? 

▪ Heeft het college helder hoeveel Hengeloërs er binnen 1km van een akker wonen? En 

hoeveel binnen 250 meter van een akker wonen? En hoeveel van deze grond bespoten wordt 

met glyfosaat? 

▪ Hoeveel bespoten akkers liggen in de nabije omgeving van beschermd natuurgebied? 

▪ Is het college op de hoogte van de stellingname en initiatieven van bijvoorbeeld de gemeente 

Lingewaard en de gemeente Medemblik ten aanzien van glyfosaat? 

▪ Wat vindt het college van het idee om het gebruik van glyfosaat te gaan verbieden, 

campagne te voeren en hierop te handhaven net zoals bijvoorbeeld in de gemeente 

Lingewaard en de gemeente Medemblik? 
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